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Verslag bestuursvergadering 26 maart 2024 om 14.00 uur in de Kruisdam (Pleinzaal) 
 
Aanwezig: Jaap Diepeveen, Cees Kuijlaars, Bert vd Broek, Rob de Graeve, Joost Nachbahr 
Aan het begin van de bijeenkomst: René Roovers over Meent Mobiel 
 

1. Welkom en Agenda   
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 12 maart: 

Mbt. 11Cb: Uitspraak over subsidie 600-50 jaar activiteiten wordt begin april verwacht ipv 
eind maart. 

3. Mededelingen. 

• 16 mei is de hoorzitting over het bezwaar Kruisdam. (Jaap en Rob) . 

• Joost regelt 11 april bloemetje voor Lucy. 

• Toevallig vernomen dat enkele lokalen van de Sterrenwachter tijdelijk voor enkele 
klassen wordt gebruikt door IBS Ayoub. Had wel wat beter en zorgvuldiger 
gecommuniceerd mogen worden. 
 

4. Ingekomen - Mail   
a. Mail Gerard Bierlaagh inzake nieuwe electriciteitshuisjes. De commissie wijkbeheer is 

betrokken. Er was 16 april as. een bijeenkomst gepland. Dat wordt 7 mei. Voor 
kennisgeving. 

b. Mail Saskia Risselada. Cees neemt contact met haar op. 
c. Mail over Let’s Meet – vrijwilligers gezocht. Voor kennisgeving. 
d. Mail nieuwsbrief Beter Oud. Voor kennisgeving. 
e. Mail LSA bijeenkomst “We doen het samen”. Voor kennisgeving. 
f. Overlijden Badmeester Bart van de Lieberg. Voor kennisgeving 

 
5. Vermelding diverse relevante contacten in afgelopen periode of in de planning. 

• Een van de eerste bewoners die niet in de festiviteiten was betrokken en daarop 
teleurgesteld heeft gereageerd is -met positieve uitkomst- door Joost bezocht.  

• Jaap heeft contact gehad met Kim Overeem. Zij zal voorstellen doen. 
 

6. Beschikkingen, bezwaren, aanvragen 
a. Herziene beschikking Praathuis 2024 (en ter vergelijking de oude): op wezenlijke punten 

geen wijziging.   
b. Concept-bezwaarschrift tegen de beschikking wordt met toevoeging (”nodig én 

mogelijk”) geaccordeerd. 
Waarbij nog eens wordt aangetekend mbt de mondelinge behandeling: Gezien het feit 
dat nieuwe condities bij indiening van de aanvraag nog niet bekend waren kunnen die 
niet gelden voor het lopende jaar 2024 en kan overgang naar de voorgenomen situatie 
van een nieuwe regeling (overigens mits voor onze voorziening werkbaar) pas in 2025 
plaatsvinden. 

c. De voortgang van gesprekken (Claudia) heeft vooralsnog geen nieuwe perspectieven 
opgeleverd. Dit gaat over aanvraag 2025. Gesprek met wethouder van Voorden nadat er 
duidelijkheid is over de nieuwe subsidie-aanvraag. 

d. Aanvraag-formulier subsidieregel dagactiviteiten versie 3 dd. 120324  
Joost en Cees hebben enkele opmerkingen vanuit hun vroegere betrokkenheid bij het 
project. Vinden oa. de beschrijving van de beschreven overgang van zorgmodel (voor 
Corona) naar welzijnsmodel (na Corona) geen juiste weergave van de feitelijke situatie.  
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Afgesproken wordt dat Joost de opmerkingen en voorstellen voor gewenste 
aanpassingen schriftelijk naar Rob stuurt. 

e. Aanvraag subsidie 2025 Welzijnsontmoeting. Met afstemming van ingebrachte punten 
onder d : accoord. 

f. Begroting Welzijnsontmoeting Praathuis 2025 3de berekening: accoord 
g. Wat de bezwaren tegen het huurcontract betreft gaan Rob en Bert in gesprek met de 

afdeling vastgoed van de gemeente. Komt terug.  
7. Aanmeldingen vrijwilligers tot 22-03-2024 (incl een van vrijwilligerscentrale) 

Joost heeft de lijst geactualiseerd, alle aanmeldingen beantwoord (met de melding dat 
contact zal worden opgenomen) en een verdeling gemaakt over bestuursleden. Met 12, 13 
en 15 is contact geweest en het resultaat op de lijst vermeld. Mogelijke kandidaten voor 
bestuur of andere functies zijn aan Jaap toegedeeld. 
Structureren / stroomlijnen aanmeldingen en pools? Cees krijgt de namen. Iedere sectie kan 
van de gezamenlijke pool gebruik maken. Wij zullen ad-hoc beschikbare medewerkers uit 
onze lijst toevoegen. 
 

8. Vervolg traject Toekomst Bestuur  
a. Besluitvorming mbt. Rapport toekomst bestuur 

Het rapport is aangepast nav binnengekomen opmerkingen. Jaap zorgt voor een 
definitieve versie en stuurt die naar Joost. Kas plaatst dit op website. 

b. Besluitvorming mbt. kandidaten 
Reeds aangemelde kandidaten worden genoemd. Bezien wordt of uit de lijst van 
aangemelde vrijwilligers nog kandidaten komen. 

c. Besluitvorming mbt. sollicitatieprocedure en sollicitatiecommissie. 
Sollicommissie: Jaap Diepeveen, Otger Meeuwissen, Sybrand vd Meulen.  

d. Opmerking: De functies op de website opnieuw formuleren en invullen. Nu even alle 
oude (formuleringen van) vacatures verwijderen.  

 
9. Meent Mobiel (als eerste agendapunt besproken) 

a. René geeft toelichting op wat tot nu toe is ondernomen en de voorgenomen organisatie. 
Het eerste jaar hebben we de mobiel (een soort langzaam rijdend golfkarretje) van 
“Gouden Dagen” in gebruik. Zij schaffen aan en dragen het eerste jaar alle kosten, 
onderhoud en verzekering (casco/wa/ inzittenden). Na een jaar nemen wij de kar over. 
Het eerste jaar is ook te beschouwen als een proefjaar.  
Gebruikscondities en exploitatie in eerste jaar en de overname-condities / het 
(financiële) restant na dat jaar worden in een overeenkomst met Gouden Dagen 
vastgelegd. 
Verzekering en mogelijk eigen risico zal worden gecheckt en bezien moet worden of ook 
de bedrijfsaansprakelijkheidsverzekering aangepast moet worden. 

b. Ervaring in Kerkelanden is dat er genoeg gebruikers zijn. Gebruikers kunnen maan- t/m 
donderdag ’s middags tussen 1-3 uur (voorlopig telefonisch = Beldienst) aanmelden / 
reserveren. Kijken hoe dat telefonisch efficiënt kan worden gerealiseerd (Bert). Verder 
bezien of we voor de toekomst automatische reserveermogelijkheden (internet) mogelijk 
kunnen maken. Het vervoer is de hele dag (’s ochtends en ’s middags) mogelijk. 
Besturing door vrijwillige (rijvaardige) chauffeurs. Gereden wordt binnen de Meent en 
evt. naar de markt in Bussum. Vraag is of het nodig is ook naar ’s Graveland te rijden. 
Kilometers is immers tijd, onderhoud en kosten. 

c. Laden kan in de school daar is ook stalling mogelijk. Laden kan aan de stekker en vereist 
geen bijzondere voorzieningen. René beziet nog of een speciale laadmogelijkheid 
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gewenst. Met school moeten nog definitieve afspraken worden gemaakt. Op papier 
vastleggen. 

d. De kar komt per 1 juni, maar moet nog worden aangepast. We gaan ervan uit dat we 
eind augustus / begin september operationeel kunnen worden. 
René gaat nu de organisatie verder concreet maken en vastleggen. We moeten 
voorkomen dat we terug moeten omdat we het organisatorisch niet goed op de rit 
hebben. 

e. Er is al aantal aanmeldingen van vrijwilligers. René heeft er vertrouwen in dat er meer 
komen. Geadviseerd wordt om in Kerkelanden het bezettingsschema op te vragen. 
Daaruit kun je opmaken hoe dit bij ons kan worden ingevuld en hoeveel mensen je nodig 
hebt.  
René wordt coördinator en zorgt -voor de continuïteit- dat hij naast zich een 
medeorganisator werft.  
Voor vrijwilligers komt er een app voor info en uitwisseling. Daarnaast een infomap/-blad 
met alle relevante gegevens.  

f. Financieel: Er is zekerheid over de aanschafkosten. Het gaat over een aanschaf van 
23500. Er was een tekort dat gedekt wordt door bijdragen van Zorgleveranciers. 
Daarnaast komt uit een fonds nog een bedrag waarin ook een buffer voor exploitatie is 
meegenomen.  
Daarnaast moet er duidelijkheid komen over dekking van de exploitatiekosten in de 
toekomst. Exclusief afschrijving (4000,00) zullen die ongeveer tussen 2500 en 3000 
bedragen (=1500 exploitatie en ca. 1000 energie) en eventuele onderhoudskosten (Info 
uit Kerkelanden en Gouden Dagen?). De dekking van die exploitatiekosten kan mede 
komen uit bijdragen van zorgleveranciers (die belang hebben in vervoersmogelijkheid 
voor hun cliënten) en uit WMO-bijdragen als vergoeding voor vervoer van WMO-
cliënten. Ook is te denken aan een “vriendenconstructie”. 
Op de vraag of we in de exploitatie jaarlijkse afschrijving meenemen wordt afgesproken 
daar in de loop van het eerste jaar over te besluiten, omdat er dan meer zicht is op 
exploitatie(kosten) en buffer. Afschrijving over 5 à 6 jaar.  
Opties zijn:  

o Niet meenemen en te zijner tijd met actie en fondsen opnieuw investeren, 
o gedeeltelijk afschrijven en te zijner tijd zie boven,  
o jaarlijks geheel afschrijven. 

g. Op het karretje komen namen van sponsors en logo en naam van de stichting. René 
denkt erover om voor het logo een wedstrijd uit te schrijven. Communicatie planmatig 
en tijdig opzetten. Voor opzet en aspecten hiervan maken René en Joost een afspraak 
voor het maken van een plan.  
Meent Mobiel wordt overigens als geschikte leuke naam genoemd. 

h. Afgesproken wordt dat 
o Het bestuur met meerderheidsbesluit instemt met de aanschaf van de 

MeentMobiel door Gouden Dagen 
o voor juni een praktisch plan en voortgangsverslag ligt en kan worden 

besproken. Er moet helder zicht zijn op de organisatie en de bemensing. 
o René met Joost een communicatieplan maakt. 
o er een overeenkomst wordt gemaakt van SHM met Gouden Dagen 

 

10. Verantwoording Sportcoach 

• Stukken oa. aanbiedingsbrief, beschikking 2023 en recapitulatie 2023  

• Jaarrapportgae verantwoording sportcoach 2023  
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• Bespreekpunten SHM-Sportcoach   
  Accoord. Wel vraag wat er met de bespreekpunten nog gebeurd? 
 

11.  Voortgang Jaarverslag 
Zoveel mogelijk materiaal alvast naar Joost doorsturen. Verder 5 april verder. 

 
 Portefeuilles: 
 

A. Portefeuille voorzitter:  actualiteit, mededelingen 
a. Voortgang Duurzaam – Aardgasvrij 

Jaap is blij met de aanpak van Herman Nieuwland. Hij wil graag twee punten 
bespreken: 
o Verduidelijken van de rol van de Stichting in de regiegroep. De groep wil dat 

Stichting de besluiten inhoudelijk onderschrijft. 
o Er is behoefte aan een strategische visie. Welke richting op? Welke keuzen? Bijv. 

collectief warmtenet? Wat moeten we met het verschijnsel dat diverse 
woningcorporaties in het land afhaken vanwege de dure uitkomsten? 
Agenderen voor 9 april en Herman en Chiel daarbij uitnodigen. 
 

B. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen 

a. Voortgangsgesprek Alma 
Ervaringen in de eerste maanden zijn besproken. Bert heeft aangekaart enkele 
concrete doelen te stellen die binnen een bepaalde periode haalbaar zijn. Tijdsplan. 
 

C.   Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen  
a. Stand van zaken jongerenoverlast? 

Voortgang gesprek met Jongeren. Wachten op data van Jill en dan afspraak maken. 
Mail van / contact met Tjibbe Buruma. Prima bijdrage. 

b. Voortgang aanvraag subsidie 600-50-jaar-activiteiten?  
Wat mbt eerstvolgende activiteit (Koningsdag): wachten tot begin april 

c. Gesprek Marjolein en vervolg. Het verslag is duidelijk. Joost maakt een opmerking 
over de relatie en het onderscheid van de functies Communicatie en A&E. Komt 
terug. Verder de voortgang even afwachten. Er staat ook nog een gesprek met het 
A&E-team gepland.  

d. Mail over (gevraagd) budget 16 maart. Duidelijke mail conform besluiten. Ter 
kennisname.  

e. Mail van Cees aan Hanneke de Koning inzake aanpak probleem biljartplaatsing Ter 
kennisname. Conform besluitvorming. 

f. Wil Dekker van “dansen op muziek” stopt ermee. Buurtsportcoach Peter is hiermee 
bezig. 

 
D. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees)  actualiteit, mededelingen  

o Herbert kon er niet bij zijn vandaag. Cees geeft toelichting op de stand van zaken. 
Afwachten wat in april aan uitgangspunten worden voorgelegd. Komt terug. 
 

E. Portefeuille financien (Rob)  actualiteit, mededelingen 
Rob meldt dat de jaarrekening nu bij de kascommissie is en na goedkeuring naar het 
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bestuur wordt gestuurd. 
Moet worden opgenomen in het jaarverslag. 
 

F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging 
a. Verslag Bende van 6 en mail wisseling Rob-Joost mbt. het ouderenonderzoek. Joost 

en Cees geven aan dat 75+ of 80+ gesprekken juist zinvol blijven om de situatie van 
ouderen in de wijk te kunnen blijven scannen. Joost maakt over de oorsprong van dit 
initiatief in relatie tot de huidige ontwikkeling een afspraak met Rob. 

b. Voortgang beheergroep AED met nieuwe vrijwilligers. Ter kennisname. 
c. Gesprek BSC met beheerder sporthal (jongerenoverlast en slotenbeheer). Ter 

kennisname. 
 

G.   Portefeuille communicatie en informatie (Joost):  actualiteit, mededelingen 
a. Evaluatie 15 – 16 maart ’24. Tevredenheid en waardering over de initiatieven en de 

zaterdagbijeenkomst. Goede pers en media-aandacht. Belangrijk voor de 
“aanwezigheid” van de wijkorganisatie in de wijk en de aandacht binnen de 
gemeente. Goede reacties over de openingsbijeenkomst.. 

b. Rol – functie communicatie. De organisatie van dit “evenement” heeft ook nadere 
verduidelijking opgeleverd van de rol van communicatie in relatie tot A&E en binnen het 
geheel van de Stichting. Voor het nieuwe bestuur maakt Joost een notitie met 
aandachtspunten. 

 

13. Rondvraag 
Rob: doen we nog wat met digitale besluitenlijsten? Gaan we geen energie meer in 
stoppen. 
 

14. Datum / agendapunten volgende vergadering en Sluiting.  
a. Planning van de vergaderingen in april-mei-juni. Goedgekeurd, 
b. De volgende vergadering staat gepland op dinsdag 9 april om 14.00 uur in de Zuidzaal.  
c. Toekomstige afwezigheid: 

o Bert afwezig: 22-26 april en 10-17 juni.  
o Rob afwezig: 16-28 april 
o Cees afwezig: 19-26 mei  
o Jaap afwezig: 24 juni – 8 juli 
o Joost afwezig: van 23 – 28 en vanaf 7 juni tot 12 à 15 juli (afhankelijk van het 50 

jaarsfeest) 
 

 
 
JN/JD 12-04-2024 


